
Den 15.11.2016 

Referent: 

Tina Lykke Hansen 

 

 

 

Dialogmøde mandag den 14. november 2016 mellem 

Egedal Boligselskab v/KAB og Egedal Kommune 
 

Deltagere: Fra Egedal Boligselskab: 

Bestyrelsesformand Per Husted Sørensen 

Næstformand Bo Schytter 

 

Fra Egedal Kommune 

Fuldmægtig Jane Larsen 

Sagsbehandler Tina Lykke Hansen 

Afdelingsleder Stine Stuhr Jakobsen 

Del af mødet Centerchef Kjeld Ebdrup 

Del af mødet Sagsbehandler Sabrina Melsted 

 

Kommunens rådgiver 

SPJ Rådgivning v/Søren Peter Jensen 

  

1. Gennemgang af dokumentationspakken 

 

Egedal Kommune godkender regnskabet. 

 

Administrationsbidraget er stadig meget højt, men det er der fokus på. 

Henlæggelserne er i orden Opsparingen ligger fornuftigt i forhold til 

benchmark. 

 

Der arbejdes stadig med renovering af Irishaven afd. 2. Renoveringen 

forventes ikke påbegyndt før 2020. 

 

2. Målsætninger for boligorganisationen 

Der planlægges at afholde et møde vedr. strategi for beboerne og for 

bestyrelsen. 

Der er planer om, at indgå samarbejde med andre boligselskaber når der 

bygges nyt i f.eks. Egedal by. 

Der er planer om, at revidere vedtægterne. 

 

3. Status på Erfamødet 

Mødet var ok, og der afholdes et nyt møde i 2017. 

 

4. Ny organisationsaftale 

Organisationsaftalen ønskes som hidtil. Sabrina Melsted fremsender udkast til 

ny aftale. 

 

5. Evt. 

Ingen bemærkninger under eventuelt. 


